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Revitalizace předzámčí vinořského zámku Úřad městské čás�
OZNAMUJE

Dovolte, abychom vám představili zamýšlený
záměr celkové revitalizace předzámčí
vinořského zámku. Realizace by měla
odstartovat již letos na podzim a dokončena by
měla být v první polovině roku příš�ho.

Jedná se o prostor před zámkem s neupra-
venou zelení, dříve parkoviště stavební techniky.
V současné době ne plně využívané místo bez
návaznos� na vinořský zámek.
Celkovou revitalizaci tohoto prostoru je možné
rozdělit na tři etapy – etapa asanační a terén-
ních úprav, etapa stavebních prací a etapa
vegetačních úprav.

Nejprve bude nutné odstranit dožívající
dřeviny, dřeviny se zhoršeným zdravotním
stavem a dřeviny neperspek�vní, a to na základě
provedeného dendrologického průzkumu a pra-
vomocného rozhodnu� o povolení kácení.

Po této nejboles�vější etapě provedené
pravděpodobně již v podzimních měsících
budou následovat terénní úpravy. Dojde
k odstranění obvodových valů a příležitostných
deponií. Proběhne plošná úprava terénu.

Jakmile a pokud počasí dovolí, následovat
budou stavební práce spočívající v realizaci
nových povrchů stávajících zpevněných ploch
(dlažba, živice), výstavbě nových cest a ploch
s mlatovým povrchem, nového veřejného
osvětlení a plochy pro budoucí sezónní kavárnu
– její podoba bude řešena samostatným
projektem a bude realizována později. Plocha

pro ni bude proza�m pouze připravena (včetně
přípojek inženýrských sítí). Revitalizace
předzámčí bude realizována v souběhu s opra-
vou obvodové zdi u ulice Mladoboleslavská
a celé řešené území bude na ni smysluplně
napojeno (pojezdová komunikace směrem
k zámku, cyklostezka, přístupové schodiště).

Na jaře příš�ho roku nás pak čeká
nejradostnější etapa – vegetační úpravy. Obno-
vena bude výsadba stromů podél hlavních os
(cest ) vedouc ích k zámku. Dá le dojde
k odclonění frekventované komunikace
Mladoboleslavská v podobě nově založené aleje
s podsadbou volně rostoucího vícedruhového
živého plotu. Alejová výsadba kvetoucích dřevin
bude založena i při novém vstupu do parku
(schodiště) a podél soukromých pozemků.
Zbývající stromové výsadby budou tvořeny
zajímavými solitérními dřevinami v travnaté
ploše parku. Jednotlivé segmenty parku budou
odděleny habrovými ploty. Zajímavým prvkem
vegetace budou trvalkové záhony doplňující
pravidelné uspořádání parku. Pro jarní efekt
budou využity výsadby cibulovin v trávníku.
S ohledem na snahu o zvýšení biodiverzity,
o podporu zadržování vody v krajině a lepší
hospodaření se srážkovou vodou bude využito
dvou typů trávníků. Navržen je pobytový
zátěžový trávník s častější sečí a možnos�
rekreace a bylinný květnatý trávník s nižšími
nároky na pravidelnost seče.

Vchod z Mladoboleslavské ulice ↑
← Koordinační situace místa

Workout ↓ Dětské hřiště ↓

Cesty ↑

Stávající workoutové hřiště bude zachováno
a začleněno do nové koncepce tak, aby nebylo
dominantním prvkem parkové úpravy. Hřiště
bude s ohledem na zajištění in�mity odcloněno
prostřednictvím tvarovaného živého plotu a do-
plněno stolem na ping-pong.
Úplně na závěr budou umístěny nové originální
herní prvky, houpací sítě, pítko a městský
mobiliář – lavičky, parková lehátka, stoly,
odpadkové koše, informační tabule stojany
a boxy na kola.

Vzhledem ke snaze o individualizaci a origi-
nalitu prostoru budou některé prvky mobiliáře
doplněny gravírovanými nápisy se jmény
významných rodáků Vinoře. Každá lavička tak
bude patřit jednomu z nich. Kteří to budou,
konkrétně vyberou obyvatelé naší městské čás�
formou ankety zveřejněné na webu a v místních
periodikách.

Celkové náklady stavby se odhadují na 8 mi-
lionů Kč. Šest milionů Kč se nám již podařilo
získat formou dotace od Hlavního města Prahy.

Projektovou dokumentaci Revitalizace před-
zámčí včetně všech situací si můžete pro-
hlédnout na webu městské
čás� pod �mto odkazem:

h�ps://www.praha-vinor.cz/
revitalizace-predzamci-2021/

ve smyslu § 36, odst. 1, zákona o hlavním mě-
stě Praze (zákon č. 131/2000 Sb.) v platném
znění

Z Á M Ě R
pronajmout

od 1. 11. 2021 parkovací místa č. 3, 4, 5, 6 a 7
v ulici Brozánská, Praha 9-Vinoř (nacházející se
na pozemku p.č. 356, k.ú. Vinoř, obec Praha) za
minimální nájemné 250 Kč bez DPH měsíčně za
každé parkovací místo.
K nájemnému bude připočteno DPH v zákonné
výši.
Doba nájmu od 1. 11. 2021 na dobu až 2 let
s možnos� prodloužení.

Při hodnocení nabídek bude posuzováno:
- požadovaná délka pronájmu
- vyrovnání všech závazků vůči MČ Praha-Vinoř

Nabídka musí být podána písemně pro-
střednictvím podatelny Úřadu městské čás�,
Bohdanečská 97, Praha-Vinoř nejpozději do
10.00 hodin dne 18. 10. 2021. V nabídce musí
být uvedeno, o které/která parkovací místa má
žadatel/ka zájem, jakou výši nájemného (před
připočtením DPH) nabízí, na jak dlouho chce
parkovací místo pronajmout a kontaktní telefon
nebo e-mail.

Poučení:
Podle výše citovaného ustanovení mají zájemci
právo se k tomuto záměru vyjádřit, a to písemně
prostřednictvím podatelny Úřadu městské čás�,
Bohdanečská 97, Praha-Vinoř nejpozději
do 15 dnů od zveřejnění na úřední desce.

(ÚMČ)

Volby do Poslanecké sněmovny
a Parlamentu ČR

8. a 9. 10. 2021
Ve dnech 8. a 9. 10. 2021 se uskuteční volby do
Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. Volební
místnos� budou v obvyklých místech, tedy
v prostorách základní školy. Volit můžete ve
třech okrscích dle trvalého bydliště v pátek od
14 do 22 hodin a v sobotu pak od 8 do 14 hodin.
volebních místností je nutné dodržovaní
nařízení vlády, týkající se protiepidemických
opatření.

(ÚMČ)

Z ÚŘADU

Nepořádek
a černé skládky

- str. 2 -

Z ÚŘADU

POZOR!!!
Opětovný apel na redukci dřevin

- str. 2 -

VYBRÁNO Z FACEBOOKU

Centrum vinoře

- str. 3 -

Naše ZŠ soutěží o vrbový
domeček (jen do 30. 9.)

Prosíme, podpořte je svým
hlasováním na FB

- str. 4 -
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INFORMACEZÚŘADU

ZPRÁVYZ RADY

dne 11. 8. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje dota-
ci z rozpočtu MČ na rok 2021 na akci Vinoř se
fest 2021, konanou dne 19. 8. 2021, ve výši
30 000 Kč paní Veronice Ferencové, IČ: 4654471.

dne 25. 8.2021
Rada MČ schvaluje poskytnu� finančního
příspěvku ve výši 20 000 Kč z rozpočtu MČ na
rok 2021 na akci T-Mobile Olympijský běh,
konanou dne 8. 9.2021.

dne 1. 9.2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř stanovuje
nájemné v novém bytovém domě v ulici

Křemílkova 245 ve výši 179 Kč/m² a stanovuje
číslování bytů v novém bytovém domě v ulici
Křemílkova 245:
1) byt č. 9 – přízemí vpravo
2) byt č. 10 – přízemí vlevo
3) byt č. 11 – 1. patro vpravo
4) byt č. 12 – 1. patro vlevo

dne 8. 9. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
poskytnu� dotace Michalu Zítkovi, U Bakaláře
541, Vinoř ve výši 40 000 Kč na akci Miranovy
duby 2021 z rozpočtu MČ na rok 2021.

dne 15. 9. 2021
Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
dotaci na činnost Mysliveckého sdružení
Satalice, Vinoř, IČ: 65399749, ve výši 10 000 Kč,

Projednáno v radě MČ,
výpisky z usnesení

konkrétně 5 000 Kč na nákup krmiva a 5 000 Kč
na nákup materiálu.

Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
dotaci pro Ing. Cyrila Neumanna, IČ: 10177329,
ve výši 15 000 Kč na údržbu pozemku mezi
obcemi Vinoř a Miškovice.

Rada městské čás� Praha-Vinoř schvaluje
dotaci ve výši 35 000 Kč z rozpočtu MČ na rok
2021 pro VT GYM Complex, s.r.o., IČ: 06537294,
na akci Psychomotorický trénink pro vinořské
dě� s prvky sebeobrany ve věku 5 až 9 let.

Rada městské čás� Praha-Vinoř bere na vědomí
nabídku prezentace formou inzerce
v brožuře Nedotýkej se mě, určené pro dě�
základních škol, a neschvaluje podporu brožury

Nedotýkej se mě formou inzerce ani přímou
formou.

Rada městské části Praha-Vinoř schvaluje
v souladu se zák. č. 247/1995 Sb. reklamní
plochu na plotě u Vinořského zámku v ulici
Mladoboleslavská (p.č. 259/3) všem poli�ckým
stranám kandidujícím do Poslanecké sněmovny
Parlamentu ČR ve volbách konaných 8. a 9. 10.
2021. Reklamní plochy jsou pro výše uvedené
účely možné max. do 11. 10. 2021.

Žádost o redukci dřevin
zasahujících do veřejného
prostoru

Přerostlý ořešák omezující průchodnost v ulici

Hřbitov
Prosíme návštěvníky hřbitova, aby prostor, který
je určen pro sanaci zeminy ze hřbitova, neplnili
odpadem ze hřbitova, respek�ve z hrobového
zařízení. Tato zemina je dále využívána na
doplnění chybějící zeminy po celém areálu
hřbitova.

K odpadu (suché kvě�ny, umělé kvě�ny, zbytky
svíček, kvě�náčů a podobně) slouží výhradně
sběrné nádoby, tedy kontejnery či koše na
směsný odpad, umístěné v prostorách hřbitova.
Zároveň jsou tyto nádoby určené pouze na
hřbitovní odpad, nikoliv domácí! Na pytle
s domácími odpadky máte vlastní sběrnou
nádobu!

Opět černé skládky
Po druhém zářijovém víkendu se nám ve Vinoři
objevily opět černé skládky. Znovu budeme
muset tento nepořádek uklidit a odvézt na
náklady městské čás�. Bohužel je už pravidlem,
že nějaký zelený prostor je blíž než dojet na
sběrný dvůr. Kupodivu neodradí ani to, že je
prostor pěkně vyčištěný, uklizený.

Nepořádek na hřiš�ch
Koncem června byly dokončeny revitalizace
dětských hřišť ve Vinoři, zároveň vzniklo nové
mul�funkční hřiště u základní školy. U těchto
hřišť je i zázemí (lavičky a odpadkové koše),
avšak poslední dobou se tato hřiště nestačí
uklízet kvůli odpadu, který se povaluje mimo

Vážení občané, chtěli bychom vás �mto
opakovaně požádat o odstranění větví stromů
nebo keřů ve vašem vlastnictví, které zasahují
do veřejného prostoru – nad chodníky
a komunikace, do dopravního značení apod.
Díky přerůstajícím dřevinám je jednak z�žen
a někdy úplně znemožněn úklid těchto prostor,
ale je především omezena průchodnost
(či průjezdnost) pro obyvatele a návštěvníky naší
městské čás�.

POZOR!!!
Nedojde-li k odstranění kolizních čás� dřevin
do 15. 10., budou tyto odstraněny pracovníky
úřadu městské čás�, pokud jim budou překážet
v úklidu nebo při pohybu komunální techniky.

Děkujeme za pochopení a vstřícnost. (ÚMČ)

Odborné ošetření dřevin v okolí
zdravotního střediska

V okolí zdravotního střediska bylo odborně
ošetřeno 16 vzrostlých stromů. Zkušení arbo-
risté provedli bezpečnostní a zdravotní řez
(odstranění suchých větví, defektního větvení),
pokud dřevina kolidovala s komunikací, parko-
vištěm či nadzemním vedením inženýrských sí�,
byl proveden též řez redukční. U mladých lip byl
upraven průjezdný profil, aby se zde mohlo lépe
parkovat a aby bylo možné komunikaci bezpro-
blémově čis�t.

Ing. Jana Vaculová, referent veřejné zeleně

Likvidace le�té deponie zeminy V Žabokřiku

V současné době probíhá odvoz navezené zeminy le�té deponie v ul. V Žabokřiku, která zde zůstala po
výstavbě rodinných domů.

Mětstská část Praha-Vinoř dlouhodobě usiluje o naby� vlastnictví těchto pozemků, aby zde realizovala
menší parkově upravenou plochu, jejíž součás� by bylo i dětské hřiště. S vlastníkem pozemků (spol.
M.S. Vinořská , s.r.o.) vede naše městská část komplikovaná jednání, proza�m však bez většího
výsledku. Podařilo se nám ji alespoň přimět k likvidaci navezené zeminy.

Po odvezení zeminy bude terén urovnán a doufáme, že i oset travní směsí (jak bylo přislíbeno).
O dalším vývoji vás budeme informovat.

Milan Antoš, místostarosta MČ Praha-Vinoř

odpadkové koše. Nepořádek v podobě nedo-
palků cigaret, poházených obalů od jídla a pi�,
lahve skleněné i plastové a podobně bývá i na
hrací ploše.

Prosíme návštěvníky těchto prostor, ale i jiných
veřejných prostor, aby se na nich chovali
s ohledem na ostatní! Odpad patří do určených
nádob!

(ÚMČ)

Ošetřené vzrostlé stromy u zdravotního střediska

Parkování na vyhrazených místech
Upozorňujeme nájemce parkovacích míst v ulici
Bukovinská a Brozánská, že je nutné dodržovat
správnost parkování. Tedy parkujte na místě,
které máte pronajaté!

Vozidla, která nebudou mít za předním sklem
viditelně umístěné povolení k parkování (kartu
vydanou úřadem MČ Vinoř), budou oznámena
městské policii.

Současně sdělujeme, že v ulici Brozánská jsou
k dispozici volná parkovací místa, a tudíž je
možno si je pronajmout.

(ÚMČ)

Pohled do ulice BrozánskáNepořádek na novém hřiš� u školní tělocvičny

PSYCHOMOTORICKÝ TRÉNINK PRO DĚTI
S PRVKY SEBEOBRANY

ve věku 5–9 let s Dominikem Luksem
ve VT GYM Praha-Kbely
ve spolupráci s MČ PRAHA-VINOŘ!

NOVÝ KURZ V ČASE: 17–18 hod.
MAXIMÁLNÍ POČET: 10 dě� ÚTERÝ / 10 dětí ČTVRTEK
CENA: 50 Kč za lekci platba v hotovos� pro občany města VINOŘ

CO JE OBSAHEM KURZU
A co děti na tréninku čeká? Trpělivý a přátelský přístup. Cílem je rozvíjet děti formou hry. Pojem
psychomotorika je prolínání psychiky (duševních
procesů ) a motoriky (tělesných procesů a pohybu). Poukazuje na těsnou souvislost psychického
a motorického prožívání. Už od an�ckého Řecka se traduje
známé úsloví „Ve zdravém těle zdravý duch“. Pohyb představuje jednu ze základních složek udržení
si zdraví jak po fyzické, tak i po psychické a sociální stránce.
Pro předškolní děti je pohyb naprosto přirozenou součástí jejich každodenního života. U dětí je
kladen důraz na vnímání, myšlení, paměť, náladu a celkově dobré
naladění dě�ček formou her. Lekce sebeobrany mají za cíl naučit dě�, jak se vypořádat
s nebezpečnými situacemi a zároveň v nich vybudovat zdravou sebedůvěru.

Lektorem je Dominik Luks, hlavní trenér VT GYM, trenér MMA, BJJ, thaiboxu, osobní, kondiční
a mentální kouč. Účastník reality show Robinsonův ostrov 2 na NOVA TV a bývalý kondiční trenér
Karlose Vémoly.

REZERVACE MÍST přes email: tomas.vagner@vtgym.cz
nebo přímo na mob.: 724 561 331 (p. Vágner)
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Některá místa ve Vinoři se po každém větším
deš� proměnila v malé moře. Prvním je ulička
Telčická, do které se běžně hrnuly přívaly vody
od Mladoboleslavské podél zdravotního
střediska. V cestě stál jen úzký rozpadající se
zanešený kanálek a voda pravidelně zaplavovala
nejnižší místo v Telčické mezi podezdívkami
plotů, ucpala kanál a bylo to na holínky.
Podobná situace byla na křižovatce
Mladoboleslavské a Sem�nské, kde jezero často
vydrželo na ulici i několik dní. Před rokem jsme
zde museli položit dva panely na trámky, aby se
alespoň dalo přeskákat do nejbližšího domu.

Za poslední měsíc se podařilo obě věci vyřešit.
V Telčické je nový kapacitní příčný kanál
zaústěný do dešťové kanalizace, v druhém
případě bylo řešení složitější. Dešťová
kanalizace zde není, takže z nově vybudovaných
dvou kanálů je voda odvedena do sedimentační
šachty a dále do zasakovacího objektu, který byl
před 5 roky zbudován za zastávkou MHD. Je to
maximum, co lze v obou případech technicky
udělat. No a nyní již budeme jen čekat na
pořádný déšť a sledovat, zda to dobře funguje.
Velký dík za řízení obou akcí patří zaměstnanci
ÚMČ panu Šimonovičovi.

Ing. Michal Biskup, starosta

Kanály, abychom se vody nebáli

Prostřednictvím Facebooku položila paní
Alžběta Orságová otázku, jaký je plán s centrem
Vinoře, a požádala obyvatele Vinoře o jejich názory
a zastupitelstvo o vyjádření. Upozornila přitom,
že centru Vinoře chybí moderní ráz, pěkná
dlažba, městské vybavení 21. stole�, zklidnění
dopravy, pořádek a čistota, třeba i kvě�ny
a upravená zeleň.
Autobusovou zastávku před hřbitovem
charakterizuje špína na zemi, ošklivé betonové
panely namísto dlažby, poničená kaplička.
Třešničkou na dortu je odpadkový koš, který se
snad používá někde na fes�valech, ale jistě ne
v centru obce. O kousek dál je „travnatý pás“
vyježděný a zničený od aut. Kruháč?
Nevzhledná hrůznost. Zanedbané pochozí
plochy v parku před hřbitovem. Brutalistní
billboardy. Mladoboleslavská vedoucí centrem
městské části, po které se stále jezdí
padesátkou a aut přibývá. Žádná snaha
o sjednocený městský ráz, každý obchodník si
může s veřejným prostorem dělat, co chce, a ve
většině případů tak bohužel činí dost nevkusně.
(Text příspěvku je výrazně pokrácen, celé jeho
znění najdete na h�ps://bit.ly/3zucQLT.)
K tématu se následně rozjela obsáhlá
a kul�vovaná debata. Za všechny komentáře
vybíráme tři podstatné (a krácené) odpovědi.

Lenka Hluší, zastupitelka a předsedkyně
dopravního výboru

Co se týká zklidnění dopravy, vzhledem k vý-
znamu Mladoboleslavské ulice nemůžeme
bojovat s nárůstem dopravy. Asi rok a půl se
snažíme o zákaz jízdy kamionů, což nám dosud
blokovala středočeská policie (není to jen
o území Prahy), věřím ale, že jsme na dobré
cestě.

Kruhový objezd – tady vedení městské čás�
opravdu nic neurychlí. Peníze na projekt sehnala
Technická správa komunikací na letošní rok,
projekt je hotový a čeká se na schválení všemi
dotčenými orgány státní správy. Pak se zase
bude čekat na to, až budou peníze na realizaci...

Michal Biskup, starosta

Na zastupitelstvu se Vámi zmíněná témata
často diskutují. Naposledy to bylo s architektem
Synkem, který má mnoho plánů na revitalizaci
centra. Zkusím krátce zrekapitulovat.

Prak�cky všechny pozemky v centru Vinoře jsou
církve. Několik let se snažíme dohodnout na
nějakém dlouhodobém pronájmu, odkupu,
spolupráci. Současný farář Stanislaw Gora je
skvělý člověk, moc nám pomáhá, ale
v ekonomických otázkách má hlavní slovo
arcibiskupství, které je dost odtržené od reality.

Byli jsme dohodnu� někdy v březnu na odkupu
pozemku pod zastávkou u hřbitova, máme
připravenou smlouvu, znalecký posudek. Jedná

se o malý pozemek plný sí� a za�žený řadou
věcných břemen. Arcibiskupství trvalo na ceně
asi třikrát vyšší, než je znalcem určená cena, a to
z principu a ze zákona nemůže MČ dát.

Jednali jsme o dlouhodobém pronájmu po-
zemku za centrem Mariapoli, na 15–20 let, za
účelem vybudování parku a dobudování
dětského hřiště. Bohužel jsme se nedávno
dozvěděli, že záměr majitele je pozemek
u centra Mariapoli prodat, nikoliv pronajmout.
Na požadovanou cenu MČ v žádném případě
nedosáhne. Investovat nyní do nákladných
oprav zastávek, chodníků a parku, když hrozí, že
během roku se situace diametrálně změní a MČ
bude třeba jednat s nějakým developerem,
který velký pozemek v centru koupí, by bylo
vyhazování veřejných peněz z okna.

Rozhodně ale problém v centru vnímáme,
a jakmile to bude možné, alespoň menší úpravy
uděláme.

Naše snaha o zvelebení centra je ale směrována
do oblas�, kde to jde. Je zrekonstruovaná
budova Normy a během měsíce má začít
i rekonstrukce suterénu s novým sálem
a kavárnou pro MČ. S �m se budou dělat
i úpravy okolí. Jednáme s Normou o společném
financování rekonstrukce parkoviště, máme
hotový projekt na novou fasádu papírnictví
a dělá se projekt na novou fasádu celé staré
školy. Obojí by se mělo realizovat příš�
a přespříš� rok.

Letos jsme třeba získali dotaci šest milionů Kč na
revitalizaci předzámčí, které se během krátké
doby stane opravdu krásným výstavním místem
ve Vinoři.

Jana Zacharová, zastupitelka a předsedkyně
výboru pro územní rozvoj a životní prostředí

Naprosto rozumím Vaší nespokojenos� se
stavem centrální čás� Vinoře, na druhou stranu
jsem přímo v centru dění a věřte mi, že to
opravdu není jednoduché.

1. Centrum Vinoře nám rozhodně není jedno, ba
právě naopak. Až donedávna byla naděje, že se
podaří domluvit s majiteli pozemků na
dlouhodobém pronájmu a budeme moct
centrum řešit jako koncepční celek a nikoli jen
jako kosme�ckou úpravu stávajícího stavu.
Bohužel dohoda se za�m nekoná, a ani to na ni
nevypadá, tedy možná budeme muset jít touto
kompromisní cestou a po domluvě s majitelem
realizovat jen dílčí vylepšení stavu, např. parčíku
u hřbitova.

2. Náš výbor pracuje na přípravě strategického
plánu Vinoře. Řešení centra bude určitě součás�
naší práce na strategii a jedním z podkladů bude
i průzkum z roku 2015 (viz bod 3). Vzhledem ke
covidu jsme některá témata (pěší trasy a sport)
komunikovali s veřejností pomocí online

dotazníků a dotazníků ve Zpravodaji –
vyhodnocení vyjde v příš�m čísle. Doufáme, že
to situace dovolí a budeme moct s obyvateli
Vinoře projednávat některá důležitá témata
napřímo.

3. V roce 2015 jsem spoluorganizovala průzkum
veřejného mínění s panem architektem
Klápštěm. Proběhla dotazovací akce na ulici
(u Normy) a dále debata ve škole, kde se měly
náměty z ulice potvrdit v další diskuzi
a hlasováním. Na ulici se pár občanů odchy�t
podařilo, ale účast ve škole byla minimální. Pro
nás, kteří se „par�cipaci veřejnos�“ učíme, to
byla zajímavá zkušenost, výpovědní hodnota je
vzhledem k malému zájmu veřejnos� ovšem
sporná. Výsledek průzkumu z roku 2015
naleznete na internetu: h�ps://bit.ly/3hDHDPV

4. Mapka ukazuje, kde jsou „barevně“ odlišeni
vlastníci pozemků. Bíle je Hl. M. Praha a tyto
pozemky má většinou naše MČ ve správě –
kromě některých hlavních komunikací, jako je
třeba Mladoboleslavská (ve správě TSK). Šedě
jsou jednotliví soukromí vlastníci, černě církev.

Z přiložené mapy je vidět, že v samotném centru
nám (MČ Vinoři) toho moc nepatří. O odstranění
billboardů tedy jako MČ můžeme majitele
požádat, ale těžko mu to můžeme nařídit. Stejně
tak i stánky u kruhového objezdu nestojí na
našem pozemku. Nic pro� zmrzlině ani
langošům, ale ani mně se nelíbí každý stánek jiný
a pelmel všech možných reklam, z tohoto
hlediska jsem ráda, že se alespoň podařilo
přestěhovat firmu Traficon do kamenné prodejny
vedle oděvů, takže zmizela dřevěná budka
z parku.

5. Kaplička – existuje projekt na celou křížovou
cestu, je možné dohledat na internetu
a doufejme, že se bude někdy realizovat.
h�ps://bit.ly/3zk3sdF

6. Kruhový objezd je provizorní, ale defini�vní
verze je v přípravě, věřím, že v dohledné době se
toho dožijeme a dojde nejen k vizuálnímu
zlepšení, ale vzhledem k plánovaným novým
přechodům s ostrůvky i ke zlepšení bezpečnos�.

7. Jednali jsme s farnos� o možnos� zprů-
chodnění farní zahrady, která na centrum
bezprostředně navazuje v tomto režimu: horní
část přístupná a průchozí (od střediska ke
kostelu) spodní část oplocená pouze pro farnost.
V dotazníku veřejnos� tento bod získal pouze
několik prioritních hlasů, zato se umís�l na
prvním místě záměrů, které responden�
nechtěli (19 hlasů ze 171 zúčastněných). To je
něco, co nás docela překvapilo, a rozhodně je to
na případnou další diskuzi.

8. Snažíme se pracovat s pozemky, které máme
ve své správě, jak už psal pan starosta – chtěli

bychom významně vylepšit parkoviště u Normy,
s �m souvisí i projekt na jiné dopravní
uspořádání vjezdu na parkoviště, aby se zúžil
samotný výjezd na Mladoboleslavskou. Na to
pak může navázat i úprava bezprostředního
okolí – autobusová zastávka, povrchová úprava
teď vyšlapaných ces�ček k lékárně apod.
Prostor, který je možné začít řešit hned, je
plocha před bývalým vstupem do Normy, kde se
nabízejí různé varianty od parčíku až po tržnici.
Toto by zrovna mohlo být jedním z témat
veřejné diskuze.

(redakce)

Vzkvétá, nebo nevzkvétá centrum Vinoře?

Již delší dobu se MČ snaží vybudovat chodník do
Ctěnic podél ulice Bohdanečská. Před 5 roky
jsme vykoupili i pozemek pro část chodníku
u zámku a na polovinu cesty máme již 2 roky
stavební povolení. Protože se jedná o kompli-
kované místo ve svahu, projekt počítal
s opěrnými zídkami a hlubokým základem.
Náklady na takové řešení přesahovaly šest mil. Kč
a to MČ dohromady nedá. Nevzdali jsme to,
hledali, a nakonec našli. Dohodli jsme se
s Dopravním podnikem, že až budou rekon-
struovat nějakou tramvajovou trať, odkoupíme
vyřazené panely, ve kterých jsou uložené
kolejnice, otočíme je vzhůru nohama a po-
užijeme na chodník. Panely jdou na dračku,
čekali jsme více jak tři čtvrtě roku a v srpnu, za
pouhých sto �síc Kč, získali materiál na 300 m
chodníku. Vše je složené za fotbalovým hřištěm.
Nyní vybíráme firmu na přípravu podkladu a
dou-fáme, že do konce roku bychom mohli
panely položit. Jestli to vyjde, tak k pověstné
vinořské tramvaji přibude cesta do Ctěnic, kde si
lidé budou vykračovat po tramvajové tra�, která
vedla na břehu Vltavy mezi Štefánikovým
a Čechovým mostem.

Ing. Michal Biskup, starosta

Nouze naučila i Dalibora hous�



4 OFICIÁLNÍ MĚSÍČNÍK MČ PRAHA-VINOŘ | ZDARMA | ŘÍJEN 2021 |WWW.PRAHA-VINOR.CZ

ZÁKLADNÍ
ŠKOLA

Rychlokurz klavíru ve Vincentu
Kurz je určen určen pro úplné začátečníky bez
jakýchkoli hudebních znalos�. Je rozdělen na 2
čás� po 2,5 hod s týdenním odstupem.
Na kurzu se naučíte hrát jednoduché písničky,
převážně lidovky. Pravou rukou budete hrát
melodii, levou doprovod. Pokud nemáte doma
klavír nebo elektrické klávesy, můžete si půjčit
nástroj domů na týden mezi oběma částmi
kurzu.
Termín konání:
1. část: 19. 11. 2021 v čase od 18:00 do 20:30
2. část: 26. 11. 2021 v čase od 18:00 do 20:30

Cena kurzu: 2000 Kč
Informace a přihlašování:
e-mail: pavelhokr@centrum.cz
www.rychlokurzklaviru.cz

Soutěžíme o „vrbový domeček“
Naše škola stále soutěží o „vrbový domeček“.
Paní učitelky si jeden na jaře pracně vyrobily, ale
nebylo to úplně vegeta�vně nejvhodnější
období a přes léto nevydržel. Pomozte ho našim
dětem získat a hlasujte na facebooku. Po kliknu�
na odkaz najděte článek paní Moniky Čudové
a klikněte na „To se mi líbí“. Ale pouze do 30. září!

Informace o změně v PPP
Po změnách v pedagogicko-psychologické
poradně má v současné době naši školu na
starost Mgr. Linda Růžičková. Kontakty na PPP
vždy přes naše školní výchovné poradkyně
Mgr. Ivu Křemenovou, Mgr. Mar�nu Hartlovou
nebo Mgr. Věru Bartůškovou (kontakty na webu
školy).

Ve všech devíti třídách jsme 1. 9. radostně
přivítali příchozí dě�čky. Ty, co už do školky
chodily, se moc těšily a hned se seznámily
s kamarády, kteří přišli poprvé.
Kromě činnos� obsažených v našem Školním
vzdělávacím programu a které s dětmi
dokážeme postupně plnit, nabízíme v rámci
mateřské školy i něco navíc.

V odpoledních hodinách jsou to pro předškolní
dě� tyto kroužky: příprava na základní školu,
anglický jazyk s agenturou Language Zone, od
listopadu kurz plavání.
Pro mladší dě� kroužky: výtvarné, sportovní a
přírodovědné. Na každé budově, kterých má
mateřská škola pět, mají tak rodiče možnost dě�
přihlásit dle uvedené nabídky.

Fotbal Vinoř 1928
A tým mužů drží po 4. kole 1. příčku v II. třídě
skupiny B s plným bodovým ziskem a krásným
skóre 24:4. Tým se netají jasným cílem
postoupit.

Data domácích zápasů:

9. 10. 2021 v 16:00 pro� Sokolu Královice

23. 10. 2021 v 15:30 pro� SK GORDIC Praha

31. 10. 2021 v 14:00 pro� SK Dolní Chabry

Přijďte prosím podpořit náš klub.
Vaše FK Vinoř 1928 #fandim�vinor.
Více informací na: www.fkvinor1928.cz

Chcete mít informace o novinkách na vinořském webu?
Vinoř má svůj oficiální web (www.praha-vinor.cz), to asi každý ví. Skoro každý týden se na webu objeví
nějaká aktualita. Ale málokdo chodí na internet pravidelně kontrolovat, zda je něco nového. Pokud, ale
nechcete o novinky přijít, můžeme vám poslat e-mailem upozornění. Stačí na hlavní stránce úplně dole
zadat váš e-mail a je hotovo. Zpravidla jednou týdně vám dorazí newsle�er s informací, co je na webu
nového. Newsle�er můžete kdykoliv jednoduše odhlásit.

Workout u Cukrovarského rybníku

POSLEDNÍ VOLNÁ MÍSTA NA KROUŽCÍCH:

MUZIKÁLOVÉ HERECTVÍ pro děti ZŠ
Středa 14:20–15:25, tel.: 602 684 198

KOMIKS pro děti 8 až 15 let
Pátek (sudé týdny) 14:00–17:00,
tel.: 776 126 631

ANIMACE A MEDIÁLNÍ VÝCHOVA
Úterý 15:00–17:00, 17:00–19:00,
tel.: 728 420 937

RUČNÍ PRÁCE pro děti 8 až 108 let
Čtvrtek 17:00–18:00, tel.: 728 177 313

www.praha-vinor.cz/zivot-ve-vinori/vincent/krouzky/

VINCENT
KOMUNITNÍ CENTRUM

MÍSTNÍ
KNIHOVNA
NOVINKY (KNIHY ČTENÉ NA NOCI LITERATURY)

Normální lidi, Sally Rooney
Žij tam, kde jsou písně, Oksana Marafioti
Oslněni světlem, Jakub Żulczik
Civilizace, Laurent Binet

NOVINKY (DOPLŇUJEMESÉRIEOBLÍBENÝCHAUTORŮ)

Nemesis, Jo Nesb�
Paganiniho smlouva, Lars Kepler
Kavárna u Anděla Osudová léta, Anne Jacobsová
Papírová města, John Green
Aristokratka na koni, Evžen Boček
Nejlepší pro všechny, Petra Soukupová

NOVÉ KNIHY PRO DĚTI

Ivana Peroutková, Anička v zahradě
Kdo zabil Snížka?, Petra Soukupová

PRO ŠKOLÁKY MÁME PŘIPRAVENÉ KNIHY
Z POVINNÉ ČETBY MÍSTNÍ ZŠ. DÁLE ŠIROKÝ
VÝBĚR Z „PRVNÍHO“ A „DRUHÉHO“ ČTENÍ
PRO PRVNÍ STUPEŇ ZŠ.MATEŘSKÁ

ŠKOLA
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KONTAKT:
Jana Česáková Hyklová
Opočínská 364, Praha-Vinoř
Mobil: +420 730 932 177
knihovna@praha-vinor.cz

OTEVÍRACÍ DOBA KNIHOVNY:
ÚTERÝ: 9:00 – 13:30 a 14:30 – 19:00
ČTVRTEK: 9:00 – 13:30 a 14:30 – 19:00

KONTAKT:
Markéta Kilingerová, ředitelka
Opočínská 364, Praha-Vinoř
Mobil: +420 739 042 617
vincent@praha-vinor.cz

KONTAKT:
Alfred Teller, ředitel MŠ a ZŠ
zsvinor@volny.cz
Jana Kovářová, zástupkyně ředitele pro MŠ
kovarova@zsvinor.cz

Ceny inzerce: formát 60 x 40 mm (150 Kč), formát 60 x 90 mm (300 Kč), formát 128 x 90 mm (500 Kč), podklady můžete zasílat na e-mail: noviny@praha-vinor.cz, nejpozději však do 15. dne měsíce pro měsíc následující.
Řádková inzerce: 10 Kč za řádek. Jeden řádek je cca 50 znaků včetně mezer, písmo Calibri vel. 9 bodů (jako text v novi-nách). Barva černá.

inzerce

pozvánka, sport

Dokončená dopadová plocha ze štěpky


